Schools in England

English educational system is quite different from what we have in Russia. It is class-divided. There some state schools and some private ones. 

State schools are infant, junior or secondary. British boys and girls begin to go to school at the age of 5. They draw pictures, sing songs, listen to the stories and tales. British children begin to read and write when they enter the infant schools. 

Young children are divided into two groups, according to their mental abilities. Children leave infant schools when they are 7. Then they go to study at junior schools where they learn to write, read and do mathematics. Their school subjects are History, English, Geography, Arithmetics, Arts, Music, Swimming and some others. When the pupils enter the junior schools they pass abilities test. According to the results of the test and thus their intellectual potential they are divided into three groups. Boys and girls spend four years studying at junior schools. Then they pass examinations again and enter the secondary schools. There different types of secondary schools in Britain. They are: grammar schools, modern schools and comprehensive schools. English boys and girls attend secondary schools from 11 till 16. They don't go to schools on Saturdays and Sundays. In the modern schools pupils do not learn foreign languages. In grammar schools pupils receive better theoretical education. And the other school type is comprehensive schools. Almot all secondary pupils ( around 90 per cent ) go there. 

There are also private schools in England. Boys and girls do not study together there. It is common that aristocracy sons go to these schools and parents pay a lot of money for their education. These schools are called public. 

Independent and preparatory schools are private ones too. They prepare children for public schools and take money for the training. The teachers of the private schools can pay more attention to each of the pupils personally. It is possible to enter the best English universities after leaving public schools. After finishing grammar schools pupils have good knowledge and may continue studying in colleges and universities. English pupils wear school uniform. It is one of the oldest country's traditions. A boy's uniform includes a school cap, a tie and a blazer. A girl's uniform consists of a hat, a coat, a skirt and a blouse. The uniforms vary from school to school. Usually, they are dark. 

Перевод текста: Schools in England 

Английская образовательная система весьма отличается от того, что мы имеем в России. Это разделено классом. Там некоторые государственные школы и некоторые частные. 

Государственные школы - младенец, младший или вторичный. Британские мальчики и девочки начинают идти в школу в возрасте 5 лет. Они тянут картины, поют песни, слушают истории и рассказы. Британские дети начинают читать и написать, когда они входят в детские сады. 

Маленькие дети разделены на две группы, согласно их умственным способностям. Дети оставляют детские сады, когда им 7. Тогда они идут, чтобы учиться в начальных школах, где они учатся писать, прочитать и сделать математику. Их школьные предметы - История, английский язык, География, Арифметика, Искусства, Музыка, Плавая и некоторые другие. Когда ученики входят в начальные школы, они передают тест способностей. Согласно результатам теста и таким образом их интеллектуальный потенциал они разделены на три группы. Мальчики и девочки проводят четыре года, учась в начальных школах. Тогда они передают экспертизы снова и входят в средние школы. Там различные типы средних школ в Великобритании. Они: средние школы, современные школы и единые средние школы. Английские мальчики и девочки посещают средние школы от 11 до 16. Они не идут к школам по субботам и воскресеньям. В современных школах ученики не изучают иностранные языки. В средних школах ученики получают лучшее теоретическое образование. И другой школьный тип - единые средние школы. Almot все вторичные ученики (приблизительно 90 процентов) идут туда. 

В Англии есть также частные школы. Мальчики и девочки не учатся вместе там. Обычно, что сыновья аристократии идут к этим школам, и родители платят много денег для их образования. Эти школы называют публикой. 

Независимые и предварительные школы - частные также. Они готовят детей к общественным школам и берут деньги для обучения. Преподаватели частных школ могут уделить больше внимания к каждому из учеников лично. Возможно войти в лучшие английские университеты после отъезда общественных школ. После окончания учеников средних школ имеют хорошее знание и может продолжить учиться в колледжах и университетах. Английские ученики носят школьную униформу. Это - одна из традиций самой старой страны. Униформа мальчика включает школьную кепку, связь и спортивную куртку. Униформа девочки состоит из шляпы, пальто, юбки и блузы. Униформы изменяются от школы до школы. Обычно, они темны.

